
Zápisnica z finančnej komisie a pracovnej porady zo dňa 14.8.2023 

 
Prítomní: Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Michal Držík, Ing. Jaroslav Holota, Mgr. Daniela 

Kontinová, Janka Masárová, Miroslav Stančík, Rudolf Škriečka,  Alžbeta Tuková, 

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Zmluva o nájme od Lesy SR 

3. Multifunkčné ihrisko 

4. Orez stromov 

5. Nápis ZŠ a MŠ Vaďovce 

6. Vecné bremeno 

7. Žiadosť pani Šumichrastová 

8. Žiadosť p. Dušan Klimek 

9. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

 

2. Prvým bodom rokovania finančnej komisie bol predložený návrh  nájomnej zmluvy od 

Lesov SR. Po krátkej diskusii všetci prítomní odporučili starostke obce nájomnú zmluvu 

podpísať a podľa zákona zverejniť na webovej stránke obce.  

 

3. V druhom bode rokovania predložila starostka návrh na podanie žiadosti formou dotácie 

z eurofondov na MAS s možnosťou rekonštrukčných prác na multifunkčnom ihrisku. Po 

diskusii prítomní odporučili starostke obce vypracovať a podať žiadosť o dotáciu na MAS. 

V prípade schválenia dotácie bude obecné zastupiteľstvo rozhodovať, na čo bude dotácia 

použitá. 

 

4. V ďalšom bode komisia diskutovala o predloženej cenovej ponuke od pána Šípoša na orez 

stromov. K tomuto sa vyjadrili členovia stavebnej komisie, nakoľko si prešli danú lokalitu, 

v ktorej sa má orezávanie stromov uskutočniť a konštatujú, že je potrebné orezať viac 

stromov, ako je v ponuke, preto sa odporúča dať vypracovať p. Šípošovi novú cenovú 

ponuku a predložiť ešte ďalšie dve cenové ponuky a na základe najvýhodnejšej, dať 

vykonať orez stromov. 

 

5. Prítomní členovia sa ďalej informovali, kedy bude prebiehať realizácia vyhotovenia nápisu 

na budove ZŠ a MŠ, ktorá bola odporúčaná na stavebnej komisii dňa 20.7.2023. Nakoľko 

okrem cenovej ponuky z T-štúdia neboli dodané žiadne iné, komisia odporučila zhotovenie 

nápisu postúpiť T- štúdiu. Zároveň sa prítomní dohodli, že financovanie týchto prác bude 

hradené z prostriedkov od filmárskej spoločnosti. 

 

6. Ďalej na rokovaní predložila pani starostka žiadosť pána Adama Koželu, ktorý žiada 

o schválenie vecného bremena na pozemku EKN parc.č.398/5 z dôvodu zriadenia 

elektrickej prípojky k rodinnému domu č. 165 v k. ú. Vaďovce. Komisia odporúča OZ 

schváliť vecné bremeno bezodplatne. 

 

7. V ďalšom bode predložila pani starostka list od manželov Šumichrastových, v ktorom sa 

vyjadrujú k schválenému uzneseniu č. 39/2023 a žiadajú obecné zastupiteľstvo o opätovné 



prehodnotenie. Všetci prítomní sa k danému listu vyjadrili a odporučili pani starostke podať 

písomné vyjadrenie k tejto žiadosti. 

 

8. Ako posledná bola predložená žiadosť na kúpu pozemku od  pána Dušana Klimeka. Táto 

žiadosť bola postúpená stavebnej komisii. 

 

9. V bode rôzne prítomní diskutovali o probléme ohľadom vývozu smeti v obci, prácach na 

rekonštrukcii chodníka pri budove školy a s tým spojenými výdavkami. Komisia odporúča 

pani starostke poveriť ekonómku obce k predloženiu faktúr a konečnej sume za prácu 

a materiál, aby bolo možné túto sumu zaradiť do rozpočtu.  

 

10. Na záver predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

 

 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Návrh nájomnej zmluvy 

3. Cenová ponuka na orez stromov 

4. Žiadosť o zriadenie vecného bremena 

5. Žiadosť p. Šumichrastovej 

6. Žiadosť p. Dušan Klimek 

      

 

                           ............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK 

 
 
 


